
Als burger maak ik mij grote zorgen.
Wat gaan we doen met hondeneigenaren zoals ik?
Wij wonen langs een heg waar veel volk met en zonder hond, en met en zonder kinderen, 
dagelijks langs loopt.
Meerdere hondenscholen met tal van ogenschijnlijke constructieve gedragstips hebben wij 
in ons gezin zeer intensief en met VOLLE toewijding toegepast tegen het blaffen van onze 
hond in de tuin zodra er mensen voorbij lopen langs onze heg.

Voorbijgangers hitsen de hond op en blaffen vaak mee.
Maandenlang zijn wij intensief en gepassioneerd en consequent bezig geweest met 
positieve beloningsmethodes die wij hadden gekregen van proffesionele gedragstrainers, 
maar niets hielp het blaffen te stoppen, of te verminderen. Het werd een moedeloze strijd 
uiteindelijk tegen het blaffen.
UIteindelijk een boa van de gemeente en los daarvan ook nog een wijkagent op ons dak 
gestuurd gekregen en die ons kwam wijzen op de vele klachten uit de buurt vanwege 
blaffende hond in tuin.
Hond werd op het laatst zelfs gepest door kinderen om hem op te hitsen, omdat men zich 
ergerde aan het geblaf.
Men wilde wraak op de hond nemen....
Vuurwerkbommen werden uiteindelijk naar de hond gegooid......
Dat is pas dierenmishandeling!

Omdat de boa, de handhaver van de gemeente, ons een anti blafband met stroom had 
aangeraden in juni 2020, maar deze wel degelijk tegen het niet juist gebruiken van een 
stroomband is ivm met dierenleed, kochten wij een professionele diervriendelijke anti 
blafband. Vergeet niet, je hebt tal van soorten in de blafbanden. Ik kocht de meest 
diervriendelijke met een vol automatische stroomstootmogelijkheid van 17 oplopende 
standen, waardoor de hond nog een keuze heeft om zelf na te denken wat hij wil gaan 
doen. Namelijk doorblaffen of toch bij een lichte stroomstoot het meteen opgeven.
Onze hond reageert op de blafband als enige positief methode en heeft weer zijn vrijheid 
terug gekregen in onze tuin! Anders moeten we hem naar een asiel brengen of permanent 
binnen houden en zijn gehele vrijheid ontnemen op ons eigen terrein.

Onze hond houd er enorm van om veel buiten in de tuin te zijn. Hij is namelijk 
getraumatiseerd en kan er slecht tegen om hele dagen achtereen binnen te zitten in 
opgeslotenheid. Ook omdat hij het snel te warm heeft; helemaal in de winter bij de kachel 
houd hij niet van. Wij zijn altijd thuis, dus hij is nooit alleen thuis in de tuin. Wordt dus nooit 
aan zijn lot zomaar overgelaten, maar het blaffen hebben wij ALLES aan gedaan, maar 
niets hielp op de blafband na.

De buurtbewoners zijn dankzij de anti blafband ook weer rustig geworden, de sfeer is 
rustiger in de wijk en ik krijg zelfs complimenten over het feit dat onze hond weer rustig is 
geworden.
De hond wordt niet tot nauwelijks nog opgehitst.
De agent en de boa krijgen nu ook geen klachten meer van een blaffende hond. En de 
hond zelf is ook rustiger geworden. Veel blijer en meer ontspannen!!! Totaal geen stress of 
angst bij gebruik blafband.
Angst en stress kun je lezen in de hondentaal en in de ogen van een hond! Dat heeft deze 
hond totaal niet.
Helemaal niet als je de band direct vanaf dag 1 goed gebruikt onder professionele 
begeleiding. En binnen heeft hij hem nooit om.



Ook heeft de elektroband met stroomstootjes (dit is een andere stroomband, deze is met 
afstandbediening, dat is een andere dan een anti-blafband) ervoor gezorgd dat onze hond 
zijn vrijheid heeft teruggekregen in de weilanden en de natuur, waardoor hij los kan lopen 
op bepaalde plekken waar dit is toegestaan. Want in de weilanden vlakbij het 
industrieterrein ging hij eerder altijd achter de konijnen, eenden etc. aan, en ving 1x een 
konijn die hij helemaal opvrat.
Met koek en beloningstechnieken was dit sterke jachtinstinct er niet uit te krijgen na 
maanden elke dag consequent heel strak en vol toewijding te hebben geoefend en 
getraind.
Bij het gebruik van een e-collor onder proff begeleiding is de hond NIET angstig geworden 
en gaat nu nooit meer achter de konijnen of ander wild aan! Ook in poezen heeft hij geen 
interesse meer in.

Ook als ik het asiel bel, en dit probleem van veelvuldig blaffen voorleg, dan zeggen ze dat 
zij de hond wel kunnen herplaatsen in een landelijk gebied waar de huizen ver uit elkaar 
staan.
Maar het is bekend dat mensen in de landerijen ook regelmatig klagen over buurthonden 
die veelvuldig aan het blaffen zijn. Ik heb daar ervaring mee van mensen die in de dorpen 
en de boerenlanderijen de AID op elkaar afsturen omdat men last heeft van elkaars 
blaffende hond. Zelfs op het boerenland irriteren mensen zich daaraan in een klein land 
als nederland waar de afstanden zélfs in het boerenland nooit voldoende groot zijn, om 
geen last van elkaar te hebben in dergelijke gevallen. Dus hoe wil het asiel zoveel 
blaffende honden dalijk gaan herplaatsen in de landerijen? Dan zal de ene blaffende hond 
de andere juist gaan aansteken. En het een janboel worden als alle in de stad gehouden 
honden die blaffen naar het boerenland worden gezonden! 

Bovendien geldt ook nog eens dat voor een getraumatiseerde hond die niet met andere 
soortgenoten kan rondlopen op een losloopweide, dat juist een e-collor met 
afstandsbediening van groot belang is om opnieuw nog enige vrijheid te kunnen ervaren. 
Want ook gebruiken wij de e-color om in noodgevallen de hond tot de orde te roepen als 
hij door het lint gaat. Stel een loslopende soortgenoot komt toch ongevraagd in aanraking 
met onze hond (en die eveneens niet met soortgenoten kan opschieten) en er breekt toch 
onverhoopt een hondengevecht uit, dan is het gevecht vaak op tijd te doorbreken via een 
kleine stroomstoot, helemaal als onze eigen hond het gevecht begint te openen, en de 
andere partij niet altijd per definitie het gevecht opent. 
Vaak is de stroomstoot dan al niet eens meer nodig, want op de e-color met 
afstandsbediening zit ook een geluidsfunctie en als hij de pieptoon in een noodsituatie al 
hoort, dan taait hij meestal al af bij een potentiele hond die het gevecht wil aangaan en 
dominant wil doen óf waarbij mijn eigen hond het gevecht is willen gaan starten. 

Honden van de krijgsmacht en politie zijn toch geen doorsnee presentatie van alle honden 
in nederland? Wat doen we met honden die niet zoals de pups van de krijgsmacht 
helemaal perfect zijn afgeleverd vanuit een fokker en in de basis al nul gedragsstoornissen 
hebben ontwikkeld? Wat doen we met honden die wél een rugzakje hebben aan 
stoornissen en al reeds opgelopen trauma's zoals de onze en die nooit met andere 
soortgenoten kan opschieten en een gevaar kan opleveren daarvoor. Moet ik mijn hond 
een spuitje gaan geven?

Wat doen we bovendien trouwens met de honden die blaffen en geluidsoverlast 
veroorzaken? Gaan we die allemaal naar een asiel brengen of op marktplaats zetten?



Ik denk dat er dan heel veel honden in het asiel belanden die niemand wil hebben, want 
wie wil er nou een hond die veelvuldig blaft in de tuin of op het boerenland, en niet luistert 
via de beloningsgerichte methodes om het blaffen af te leren?
Ik denk dat er een groep honden zal ontstaan die tussen de wal en het schip belanden en 
dat er uiteindelijk honden zullen overblijven die nooit een baasje zullen krijgen en 
uiteindelijk sneller de kans lopen om geëuthanaseerd te worden.

Tot slot, voor de goede orde, ik heb er overigens geen probleem mee als ik een bewijsstuk 
moet krijgen van een gediplomeerd gedragsdeskundige die verklaart dat mijn hond niet 
zonder een blafband kan functioneren en ook niet zonder e-col tijdens de wandeling in 
verband met noodsituaties. 
Het risico dat mijn hond een probleem wordt voor de maatschappij via frequente 
geluidsoverlast en/of agressieaanvallen/gevechten naar soortgenoten, staat niet in 
proportie met uw gedachten dat de hond zelfs als de e-color onklaar is gemaakt, de hond 
nog mentale angstprikkels kan ervaren, omdat deze de verwachting van een pijnprikkel 
kan ervaren. 
Harstikke leuk bedacht op papier, maar niet proportioneel in de praktijk verhoudend tot 
elkaar.

Ook is opvallend dat iedereen die onze casus tot nu toe gehoord heeft, of dat nou de boa van de 
gemeente was, of de wijkagent, of andere politiemensen, of hondengedragsdeskundigen, behalve op 
het asiel zelf na, dat deze volstrekt begrepen en moreel achter het gebruik van de e-col en de anti 
blafband stonden en volkomen begrepen dat wij onze hond op deze wijze totaal niet doen laten 
lijden onder het gebruik hiervan! 

Mevrouw Versteeg


